

Today **Kim Prather** (@kprather88) donated a **#CorsiRosenthalBox** to the @WhiteHouse, as part of her awareness of the importance of purifying the air to prevent the transmission of SARS-CoV2. Nicknamed "Air Force One", he was featured at @WHOSTP And that image is exactly the message that most Americans and people around the world want to hear right now. People are hurting and above all don't forget that there was a time when people were so happy to elect **Biden** as President of the United States. Grandpa, please stay away from the wicked, and don't disappoint your chosen ones...

Aujourd'hui **Kim Prather** (@kprather88) a offert une **#CorsiRosenthalBox** à la @WhiteHouse, dans le cadre de sa sensibilisation sur l'importance de purifier l'air pour prévenir la transmission du SRAS-CoV2. Surnommé "Air Force One", il a été présenté à @WHOSTP Et c'est exactement avec cette image le message que la plupart des Américains et les gens du monde entier veulent entendre maintenant. Les gens souffrent et surtout n'oubliez pas qu'il fut un temps où ces dernier étaient si heureux d'élire **Biden** à la présidence des États-Unis. Grand-père, s'il vous plaît, éloignez-vous des méchants, et ne décevez pas ce qui vous ont élu...

@CorsiAQ, @michael\_hoerger, @rpelc, @DrEricDing ,  
@JReinerMD, , @EricTopol, @mehdirhasan,@danaparish,  
@WalkerBragman, @AbromeEd, @ReicherStephen,  
@TRyanGregory, @nilikm, @DFisman, @MeetJess,  
@coachRankine, @RougeMatisse, @CovidEcoles,  
@Docteur19, @TwitteeBoy, @SoniaFurstenau,  
@DrKarinaZeidler, etc...